
Naše Lašovice

V tento okamžik již máme
stanovisko Povodí Vltavy,
smlouvu na věcné břemeno na
pozemek Povodí, stanovisko
Správy železnic a zažádáno           
o stanovisko Drážního úřadu. 
Stále ale není rozhodnuto, jakou
cestou se vydáme. Na posledním
jednání zastupitelstva si někteří
ze zastupitelů vyžádali
vypracování návrhu rozpočtu na
zcela novou lávku a také na
kompletní výměnu mostové části
za část ocelovou se zachováním
stávajících pilířů. Na tyto cenové
odhady ještě čekáme.
Již od podzimu monitorujeme
jednotlivé dotační tituly s cílem,
abychom nemuseli celou opravu
financovat sami. Bohužel zcela
neúspěšně. Oslovili jsme
Ministerstvo pro místní rozvoj,
Ministerstvo dopravy a také
Středočeský kraj, avšak žádná       
z nabízených možností pro nás
není využitelná.
Chceme vás ujistit, že velmi
špatného stavu lávky jsme si plně
vědomi a děláme vše proto, aby
došlo k nápravě. Jedná se ovšem
o časově a technicky velmi  těžký
projekt a přistupujeme   k němu   
s velkou vážností s ohledem na
jeho finanční náročnost.

Hezké jarní období vám přeji,
po čase se na vás obracím opět
prostřednictvím našeho občasníku,
abych vás pozdravila a informovala   
o tom, co se ve vedení obce děje, co
chystáme a jaké máme záměry. 

Projektem číslo jedna je pro nás
aktuálně lávka k vlakové zastávce. Již od
podzimu běží příprava na zahájení
rekonstrukce a pevně věřím, že se nám   
ji v letošním roce povede realizovat. Dále
máme v plánu opravu autobusové
zastávky a rozšíření a úpravu
kontejnerového stání u hospody Na
kovárně.  Věřte mi, že řídit takové tři  
projekty je poměrně náročné,   
i vzhledem k tomu, že na poslední dva
zmiňované budeme žádat dotace.

Na závěr mi dovolte pozvat vás všechny
na dvě akce, které během jara
proběhnou. První z nich jsou
Velikonoční farmářské trhy, které se
uskuteční na Bílou sobotu 30. března,
jako již tradičně u naší hospůdky. Další  
akcí je druhý ročník akce Ukliďme
Lašovice, která se uděje o týden později,
v sobotu 6. dubna. Těším se na viděnou
nejen na těchto událostech, ale
samozřejmě i kdekoliv jinde v průběhu
celého roku.

Adéla Jirásková
starostka obce

Současný, téměř havarijní, stav
lávky přes Rakovnický potok         
ke vlakové zastávce nám nedává
na vybranou a je naprosto
nezbytné v co nejkratší době
tuto situaci napravit. Na podzim
loňského roku jsme nechali
vypracovat statickou zprávu          
a projektovou dokumentaci ke
kompletní rekonstrukci lávky. 
Ceny materiálu však neustále
rostou a částka v tomto nebo
příštím roce může být,                   
a pravděpodobně i bude, již
vyšší. Je tedy potřeba na nic
nečekat   a rekonstrukci zahájit.
Ke stavebnímu povolení je
ovšem potřeba neuvěřitelné
množství dokumentů v určitém
sledu, není tedy možné zažádat
o všechna vyjádření zároveň. 

Úvodník starostky
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Naše Lašovice

Všichni se jistě shodneme na tom, že mít
kontejnerové stání uprostřed obce, není zcela
ideální, a to hlavně po estetické stránce. Avšak
naše terénní a majetkové možnosti nenabízejí
moc jiných možností. Proto jsme alespoň došli
k myšlence, že stávající kontejnerové stání na
tříděný odpad dáme takzvaně „do pucu“.
Máme připravený záměr na rekonstrukci      
a zároveň rozšíření o další dva kontejnery
(jeden na plast a jeden na papír). Součástí
záměru není řešení směsného odpadu.

Dojde k zarovnání stávajícího terénu      
a podloží, pod kontejnery umístíme betony      
a po stranách a ze zadní strany vznikne
oplocení. V současné době startuje
poptávkové řízení a snad se nám povede do
léta mít hotovo. I na tuto akci budeme žádat   
o dotaci, abychom obecnímu rozpočtu ušetřili
co nejvíce finančních prostředků.

Chceme dát naší vesničce postupně malebnější                    
a udržovanější ráz, proto jsme se rozhodli letos opravit  
také autobusovou zastávku, která dlouhá léta hyzdí
centrální část obce. Máme již připraveny všechny
podklady, dobíhá poptávkové řízení na firmu, která
opravy provede, a po projednání nabídek a smlouvy                            
v zastupitelstvu můžeme začít s realizací. 

Předpokládám, že během jarních měsíců dojde k opravě
střešní krytiny, vnější i vnitřní fasády, výměně podlahy          
a vybourání přední stěny tak, aby se celá zastávka
otevřela. Na tuto akci budeme podávat ve chvíli, kdy
Místní akční skupina Rakovnicko vyhlásí výzvu, žádost       
o dotaci. Pevně věřím, že se nám ji podaří získat.

Kontejnery v centru obce
dostanou krásnější stání
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